
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ. 8/ 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 229/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Εγκριση κάλυψης εξόδων παράθεσης 
γεύματος στα μέλη του επιστημονικού 
συμβουλίου EYROPA  NOSTRA» 

 
      Σήμερα 12 Μαϊου  του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 8-5-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών 
βρέθηκαν παρόντα  21  μέλη. 
 
Παρόντες                               Απόντες                                       Παρόντες  
Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Κ. Κόλβατζης Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ. Αδάμου Θ. Δεμερτζής 
3. Μ. Ποτουρίδης Ε. Παναγιωτίδης   
4. Κ. Βαφείδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα    
5. Α.  Δελαβερίδης     
6. Θ. Τέτος     
7. Ε. Λελεκάκης     
8. Κ. Πουλασουχίδης                                                        Απόντες Πάρεδροι 
9. Π. Καρασαββίδου   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Κ. Γκαβαϊσές     
11. Α. Μαρκούλης     
12. Α. Καραντουμάνης  
13. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 226/97 
14. Ο. Σιδηρόπουλος απόφασης προσήλθε ο κ.Β.Τσίλης. 
15. Ε. Σοφιανίδης Κατά τη συζήτηση της υπ’αριθ. 232/97 απόφ.προσήλθε 
16. Χ. Παπαγεωργίου ο κ.Γ.Μπαλτζής. 
17. Β. Τσίλης Κατά     τη    συζήτηση   της   υπ’ αριθ.   233/97     απόφ. 
18. Γ. Χιονίδης αποχώρησε ο κ. Α.Μαρκούλης. 
19. Δ. Ζαμάνης Κατά     τη  συζήτηση της  υπ’ αριθ.   234/97   απόφασης 
20. Μ. Αδαλόγλου αποχώρησε ο κ.Δ. Ζαμάνης. 
21. Π. Αγαθαγγελίδης Κατά   τη   συζήτηση   της  υπ’  αριθ.   235/97 απόφασης 

   αποχώρησαν  οι   κ.  κ.  Λ.  Τάκης,  Χ.    Παπαγεωργίου 
   και Γ.Μπαλτζής. 
   Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  238/97   απόφασης 
   αποχώρησαν  οι κ.κ. Ι.  Κουρουζίδης,   Α. Δελαβερίδης, 
   Π.Καρασαββίδου και Β.Τσίλης. 
 



 
 
 
 
 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος εισηγούμενος το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 11-4-97 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής: Με το από 3-4-97 έγγραφό της η κα Ιωάννα Στεριώτου Αρχ/των-
Γραμματέας του Επιστημονικού Συμβουλίου της EUROPA  NOSTRA μας γνωρίζει 
ότι στα πλαίσια της δεύτερης τακτικής Συνόδου του Συμβουλίου της EUROPA  
NOSTRA που θα πραγματοποιηθεί στη Θεσ/νίκη από 24 έως 28 Σεπτεμβρίου 1997, 
όλα τα μέλη του Συμβουλίου και τα συνοδά πρόσωπα (περίπου 120 άτομα) θα 
επισκεφθούν τους αρχαιολογικούς χώρους και μνημεία του Δίου, της Βεργίνας, 
Βυζαντινές Εκκλησίες της πόλης μας στις 27-9-97 και ζητά από το Δήμο μας την 
παράθεση ενός γεύματος και να συζητήσουν για το πρόγραμμα του Δήμου, τις 
προγραμματιζόμενες μελέτες και τα έργα αποκατάστασης παραδοσιακών κτιρίων, 
ανάπλασης και προστασίας των ιστορικών οικιστικών συνόλων που διατηρούνται 
μέσα στην πόλη. 
 Στον προϋπολογισμό του Δήμου μας έτους 1997 στον Κ.Σ 062.9 και με τίτλο 
«Λοιπές δαπάνες δημοσίων σχέσεων» υπάρχει γραμμένη πίστωση ποσού 5.000.000 
δρχ. 
 Υστερα από τα πιο πάνω παρακαλείται το Συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος: Είναι ένα Ευρωπαϊκό Συμβούλιο τεχνικών που γίνεται στη 
Θεσ/νίκη. Θα επισκεφθούν τη Βέροια και τις Βυζαντινές Εκκλησίες 120 περίπου 
άτομα και ζητείται η παράθεση ενός γεύματος. Θα συζητηθούν εδώ οι 
προγραμματιζόμενες μελέτες και τα έργα αποκατάστασης των παραδοσιακών 
οικισμών που διατηρούνται στην πόλη. 
 Ποτουρίδης: Συμφωνούμε να γίνει αυτή η συνάντηση και να παρατεθεί το 
γεύμα μιας και είμαστε μέλη αυτού του συμβουλίου. Οχι βέβαια στο σπίτι μου. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα ; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 11-4-97 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Το από 3-4-97 έγγραφο του επιστημονικού συμβουλίου της EYROPA  NOSTRA. 
3.- Το γεγονός ότι ο Δήμος μας είναι μέλος του παραπάνω επιστημονικού 
συμβουλίου. 
4.- Οτι στα πλαίσια της β΄ τακτικής Συνόδου του συμβουλίου της EUROPA  
NOSTRA όλα τα μέλη του συμβουλίου και τα συνοδά πρόσωπα θα επισκεφθούν 
τους αρχαιολογικούς χώρους και τα μνημεία της πόλης στις 27-9-97 και θα 
πληροφορηθούν για το μακρόπνοο πρόγραμμα του Δήμου για τα έργα 
αποκατάστασης παραδοσιακών κτιρίων. 
5.- Την ανάγκη παράθεσης γεύματος στα μέλη του παραπάνω συμβουλίου την ημέρα 
της επίσκεψής τους στην πόλη μας. 
6.- Οτι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 1997 και στον Κ.Α 062.9 «Λοιπές 
δαπάνες δημοσίων σχέσεων» υπάρχει γραμμένη πίστωση ποσού δρχ. 5.000.000. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 
    Αποφασίζει  Ομόφωνα 
 



 Εγκρίνει την κάλυψη των εξόδων, από τον προϋ/σμό του Δήμου έτους 1997 
και από τον Κ.Α 062.9 «Λοιπές δαπάνες δημοσίων σχέσεων», παράθεσης γεύματος 
στα μέλη και τα συνοδά πρόσωπα του επιστημονικού συμβουλίου της EUROPA  
NOSTRA κατά την επίσκεψή τους στην πόλη μας στις 27-9-97. 
 
 
 
 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 229 / 1997 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ο. Σιδηρόπουλος 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ε. Σοφιανίδης 
 Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου 

 Α. Δελαβερίδης Β. Τσίλης 
 Θ. Τέτος Γ. Χιονίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Δ. Ζαμάνης 
 Κ. Πουλασουχίδης Μ. Αδαλόγλου 
 Π. Καρασαββίδου Π. Αγαθαγγελίδης 

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Κ. Γκαβαϊσές   
 Α. Μαρκούλης   
 Α. Καραντουμάνης   
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 21-5-1997 

        Ο Δήμαρχος  
 
 
 
 
 

      ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 

 
  
 


